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Abstract (en)
[origin: US4415046A] A deep vibrator includes a propulsion head (1) vibrating in a transverse direction with respect to the longitudinal axis of a
suspension tube propulsion head being secured to the lower end of a suspension tube (2) while the outer wall of the suspension tube (2) includes
pipes (4) arranged in the longitudinal direction thereof having at the lower end of the propulsion head (1) a spraying nozzle through which water may
be fed under pressure, further spraying nozzles being distributed along the length of the pipes (4,5) and so aligned that they spray water into the
annular space surrounding the suspension tube (2) thereby washing ground material toward the propulsion head.

Abstract (de)
Tiefenrüttler mit einem über einen angetriebenen Exzenter in horizontaler Richtung schwingenden Vortriebskopf (1), der am unteren Ende eines
Aufhängerohres (2) befestigt ist, wobei an der Aussenwand des Aufhängerohres (2) in dessen Längsrichtung verlaufende Rohre (4) mit einer
am unteren Ende des Vortriebskopfes (1) vorgesehenen Sprühdüse befestigt sind, über die unter Druck Wasser zugeführt werden kann. Weitere
Sprühdüsen sind über die Länge der Rohre (4, 5) verteilt vorgesehen und so ausgerichtet, dass sie das Wasser in den das Aufhängerohr (2)
umgebenden Ringraum sprühen.
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